



الشركة البحرينية للترفيه العائلي ش.م.ب.

BAHRAIN FAMILY LEISURE COMPANY B.S.C.

www.bflc.com.bh

محل رقم 1006، مبنى 15، مجمع 338، طريق 3801

ص.ب. 11612، مملكة البحرين، س.ت. 1 - 32196

Shop No. 1006, Building 15, Block 338, Road 3801

P.O. Box: 11612, Kingdom of Bahrain, C.R. No.: 32196-1

Tel: +973 1729 2973

تليفون: +973 1729 2973

Fax: +973 1729 4676

فاكس: +973 1729 4676

## Announcement of Interim Financial Results For 2<sup>nd</sup> Quarter 2024

To: Bahrain Bourse

We would like to inform you that the Board of Directors of Bahrain Family Leisure Company B.S.C. met on 13<sup>th</sup> August, 2024 at 12:30 PM and approved the interim financial results for the six months ending 30<sup>th</sup> June, 2024 as below:

### 1. Current Period:

	For the 3 months ending	
	30/06/2024	31/03/2024
Net Profit (Loss) Attributable to Equity Shareholders (B.D./\$) * #	(44,933)	47,780
Profit (Loss) per Equity Share (B.D./\$)	(1.25) Fils	0.01 Fils

\* Net profit (Loss) includes extraordinary non-recurring items amounting to B.D./\$ Nil for the 2<sup>nd</sup> Quarter and B.D./\$ Nil for the 1<sup>st</sup> Quarter of this year indicated above.

# Net profit (Loss) includes amount BD/\$ Nil as a result of change in IAS/IFRS, for the 2<sup>nd</sup> Quarter and B.D./\$ Nil for the 1<sup>st</sup> Quarter period of this year indicated above.

### 2. Comparative Results:

	For the 6 months ending	
	30/06/2024	30/06/2023
Net Profit (Loss) Attributable to Equity Shareholders (B.D./\$)* #	2,847	(100,822)
Profit (Loss) per Equity Share (B.D./\$)	0.08 Fils	(2.80) Fils
Cash Dividend on Equity Shares	Nil	Nil
Bonus Share	Nil	Nil

\* Net profit (Loss) includes extraordinary non-recurring items amounting to B.D./\$ Nil or the 6mths of current year compared to B.D./\$Nil for the 6mths of the previous year indicated above.

# Net profit (Loss) includes amount BD/\$ Nil as a result of change in IAS/IFRS. For the 6mth of the current year compared to B.D./\$Nil for the 6mths of the previous year indicated above.

◆ This recommendation shall be subject to the AGM and the Regulatory Authorities approval.

Authorized Name: Mr. Abdul Latif Khalid Al Aujan

Signature: .....

Date: 13<sup>th</sup> August, 2024





الشركة البحرينية للترفيه العائلي ش.م.ب.  
BAHRAIN FAMILY LEISURE COMPANY B.S.C.

www.bflc.com.bh

محل رقم 1006، مبنى 15، كتلة 338، طريق 3801  
ص.ب. 11612، مملكة البحرين، س.ت. 1-32196  
Shop No. 1006, Building 15, Block 338, Road 3801  
P.O. Box: 11612, Kingdom of Bahrain, C.R. No.: 32196-1  
تليفون: +973 1729 2973 | فاكس: +973 1729 4676  
تليفون: +973 1729 2973 | فاكس: +973 1729 4676

## الإعلان عن النتائج المالية المرحلية المراجعة الربع الثاني للعام 2024

السادة / بورصة البحرين

نود إفادتكم بأن اجتماع مجلس إدارة شركة البحرينية للترفيه العائلي الذي عقد في 13 أغسطس، 2024 في تمام الساعة 12:30 ظهرا وقد اعتمد البيانات المالية المرحلية والمراجعة للسنة المنتهية في 30 يونيو، 2024 وفقاً لما هو موضح أدناه:

### 1. الفترة الحالية:

لفترة ثلاثة اشهر المنتهية في		البند
30/06/2024	31/03/2024	
(44,933)	47,780	صافي الربح (الخسارة) العائد الى حملة الاسهم العادية (د.ب./S) *
1.25) فلس	0.01 فلس	العائد على السهم العادي (د.ب./S) الواحد

\* يتضمن صافي الربح (الخسارة) بنود استثنائية غير متكررة بمبلغ Nil د.ب./S للربع الثاني من السنة الحالية، مقارنة مع مبلغ Nil د.ب./S للربع الأول من السنة الحالية.  
# يتضمن صافي الربح (الخسارة)، نتيجة التغيير في تطبيق معايير المحاسبة الدولية، ربح/(خسارة) مبلغ Nil د.ب./S للربع الثاني من السنة الحالية، مقارنة مع مبلغ Nil د.ب./S للربع الأول من السنة الحالية.

### 2. نتائج المقارنة:

لفترة ستة اشهر المنتهية في		
30/06/2024	30/06/2023	
2,847	(100,822)	صافي الربح (الخسارة) العائد الى حملة الاسهم العادية (د.ب./S) **
0.08 فلس	(2.82) فلس	ربحية (خسارة) السهم (د.ب./S)
Nil	Nil	أرباح نقدية
Nil	Nil	أسهم منحة

\* يتضمن صافي الربح بنود استثنائية غير متكررة بمبلغ Nil د.ب./S للنصف الأول من السنة الحالية، مقارنة مع مبلغ Nil د.ب./S للنصف الأول من السنة المالية السابقة.  
# يتضمن صافي الربح (الخسارة)، نتيجة التغيير في تطبيق معايير المحاسبة الدولية، ربح/(خسارة) مبلغ Nil د.ب./S للنصف الأول من السنة الحالية، مقارنة مع مبلغ Nil د.ب./S للنصف الأول من السنة المالية السابقة.

هذه التوصية تخضع لموافقة الجمعية العمومية والجهات الرقابية المختصة.

اسم المخول: عبداللطيف خالد العوجان

التوقيع:



التاريخ: 13 أغسطس 2024